
Z A P I S N I K 
sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 29. studenog 2018. godine   

u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55 u Gospiću, s početkom u 16.00 sati 

 

Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća: 

1. Petar Radošević,   7.    Ivan Bronzović    13.  Mile Holjevac  

      2.     Zdravko Župan,    8.    Petar Đapić,   14. Ana Šikić Rosandić 

      3.     Petar Krmpotić,   9.    Marijan Brkljačić  15. Ivan Nekić 

      4.    Anela Serdar Pašalić,  10.  Vladimir Jurčić  16. Maria Ćaćić.    

      5.    Jadranka Pejnović,  11.  Josip Šaban  

      6.    Vlatka Devčić - Stilinović,   12.  Nada Alić 

 

Sjednici nije nazočan član Gradskog vijeća:  

      1.    Josip Župan, ispričao se,     

   

Sjednici su još nazočni: 

1. Karlo Starčević, gradonačelnik Grada Gospića,  6.     Ivana Kaleb Asić, pročelnica  

2. Ivica Tomljenović, zamjenik Gradonačelnika,  7.     Mandica Ratković, službenica Tajništva, 

3. Kristina Prša, zamjenica Gradonačelnika,  8.     Katarina Konjikovac, službenica Tajništva 

4. Slaven Stilinović, pročelnik – tajnik,    9.     Predstavnici medija.   

5.     Josip Marković, pročelnik,   

 

Pročelnik – tajnik g. Stilinović  utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 16. sjednici nazočno 16 vijećnika, 

a odsutan 1 vijećnik,  te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

   

 Predsjednik vijeća g. Radošević, pozdravio je nazočne te je za 16. sjednicu, prije usvajanja 

predloženog dnevnoga reda, predložio dopunu istoga s točkom: 

  

„- Razmatranje i usvajanje Prijedloga Odluke o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade (B)” 

 

Jednoglasno sa 16. glasova „za” usvojena je dopuna Dnevnog reda. 

 

Nakon glasovanja o dopuni dnevnoga reda, predložen je slijedeći  

 

D   n   e v  n   i     r e  d 

 

 

1. Aktualni sat;  

2. Usvajanje Zapisnika sa 13. 14. i 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića; 

3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom 

odgoju i obrazovanju Grada Gospića za 2018. godinu; 
Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o II izmjenama Programa javnih potreba u školstvu za 

2018. godinu; 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o planu rashoda za nabavu proizvedene 

dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 
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6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Programa javnih potreba zdravstvene zaštite i 

socijalne skrbi Grada Gospića za 2018. godinu; 
Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

7. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Gospića za 2018. godinu;  

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

8. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u sportu Grada 

Gospića za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

9. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture za 2018.  godinu; 
Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

10. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

11. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o III izmjenama i dopunama Programa radova kapitalnih 

ulaganja u objekte društvenih djelatnosti za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

12. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Programa utroška sredstava šumskog doprinosa 

za 2018. godinu; 
Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

13. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Programa utroška sredstava od prodaje kuća i 

stanova u državnom vlasništvu na području posebne državne skrbi za Grad Gospić za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

14. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Programa utroška sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Gospića za 2018. godinu; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

15. Razmatranje i usvajanje prijedloga III Izmjena i dopuna Proračuna Grada Gospića za 2018. godinu, 

prijedloga Odluke o IV izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2018. godinu i 

prijedlog III izmjene i dopune Plana razvojnih programa Grada Gospića za 2018. i Projekcije za 2019. 

i 2020. godinu; 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

16. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o zaduženju Grada Gospića; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

17. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu; 
Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

18. Razmatranje i usvajanje prijedloga Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu; 
Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

19. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o određivanju boda komunalne naknade (B) (dopuna 

dnevnoga reda) 
        Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ  

20. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim 

cestama; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

21. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o dodjeli gradskih prostora na korištenje udrugama; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

22. Razmatranje i usvajjanje prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata s područja Grada 

Gospića; 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

23. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti; 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 
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24. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. do 30. rujna i od 01. do 31. 

listopada 2018. godine i donošenje Zaključaka o primanju na znanje Izvješća; 
Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 

 Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojen je predloženi Dnevni red. 
 

Ad – 1    Aktualni sat 

 

Za postavljanje pitanja prijavili su se vijećnici M. Brkljačić i P. Krmpotić. 

 

1. MARIJAN BRKLJAČIĆ – pita što je izvršna vlast poduzela vezano za rješavanje problema autobusnog  

kolodvora i hotela u Ličkom Osiku te što smjera poduzeti po tom pitanju? 

 

KARLO STARČEVIĆ – vezano za pitanje hotela u L. Osiku odgovara da isti nema vlasnika, a firma je u  

stečaju. Trenutno je hotel ograđen i pitanje je da li isti rušiti ili ne za što bi bila potrebna financijska sredstva u 

iznosu od 1,5-2 mil kn. Grad pokušava riješiti problem s g. Vlainićem, a obavljeni su i razgorvori s Uredom za 

stambeno zbrinjavanje, koji se ne smatra nadležnim za ovaj problem, iako je istima dano do zananja da hotel 

predstavlja opasnost za građane. Također su obavljeni razgovori i s Ministarstvom graditeljstva u smislu 

saniranja ratne štete na tom objektu, međutim Ministarstvo obnove je ukinuto, a njihov nasljednik je Ured za 

stambeno zbrinjavanje koji je u ingerenciji Vlade RH-a koja nema financijskih sredstava za rješavanje ovog 

problem. Drugim rječima problem i dalje ostaje na Gradu i ukoliko bi se isti rješavao za isto bi bilo potrebn 

izdvojiti  1,5-2 mil kn. 

 Što se tiče autobusnog kolodvora, Grad je u suradnji s Lika cestama snimio teren i ukoliko vrijeme 

dopusti problem bi se trebao riješitit do kraja godine. Naime, prije samog asfaltiranja je potrebno odštopati 

kanalizacijski sustav, za što je potrebno nabaviti kameru za snimanje, napraviti nove odvodne šahtove te  

potom presvući teren s novim slojem asfalta. 

 

 MARIJAN BRKLJAČIĆ – dodaje da za rješavanje problema autobusnog kolodvora nisu potrebna velika 

financijska sredtstva. 

 Što se tiče hotela u L. Osiku predlaže da Grad pokuša naći investitore koji bi možda investirali u taj 

objekt, obzirom da je blizu more,  Plitvice... Predlaže da se uspostavi kontakt s kineskim veleposlanstvom ili s 

hrvatskom dijasporom u smislu investiranja u predmetni objekt. 

 

KARLO STARČEVIĆ - odgovara da osbno gotovo svaki tjedan obavlja razgovore o investicijama na  

području Grada, međutim, teško da će na ovo područje doći bilo koji investitor ukoliko u ulaganju ne vidi veliki 

profit. Nadalje, pojašnjava kineske investicije u Krivom putu koje su trenutno aktualne i koje su rezultat 

suradnje RH-a  s Kinom. 

 Vezano za autobusni kolodvor dodaje da bi samo asfaltiranje tog dijela Grad koštalo oko 300.000 kn 

koje Grad trenutno nema, a prvenstveno je potrebno riješiti problem kanalizacijskog sustava. 

 

1. PETAR KRMPOTIĆ – pita kakva je situacija glede radova u Budačkoj ulici u ovoj fazi i u narednim  

fazama u smislu radova? 

Drugo pitanje postavlja vezano za energanu u Poslovnoj zoni tj. u kojoj je fazi realizacija tog projekta? 

 

 

KARLO STARČEVIĆ – odgovara da su obavljeni razgovori s češkim veleposlanikom u vezi energane i 

praktički je sve gotovo, osim što isti ne mogu dobiti ugovor s Hrvatskim šumama jer je glavni direktor  odbio 

potpisati ugovor vezan za korištenje  biomase. Isti su upućeni k ministru g. Tolušiću  i ukoliko i to ne uspije 

tada jedino češki premijer može o tome razgovarati s premijerom g. Plenkovićem. Također je češkom 
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veleposlaniku dato na znanje da šumarija Perušić ima velike količine sirovine na prostoru od Crnih greda pa 

do Lipovog polja koje treba izvući i staviti u funkciju. 

Što se tiče Budačke ulice, prema riječima izvođača radova, radovi ne mogu ići brže jer su naišli na tri 

velike stijene. Sredstva su osigurana za  izgradnju kanalizacijskog sutava do Budačkog mosta i prijelaz preko 

mosta. Radovi se trenutno obavljaju na 5-6 m dubine što je vrlo zahtijevno i pitanje koliko će se istih uspjeti 

izvršiti do kraja mjeseca. U tijeku su i pripreme za asfaltiranje dijela na kome su radovi obavljeni što je 

prioritet zbog zimskog održavanja prometnice. 

 

Vezano za točke Dnevnog reda koje slijede, zaključeno je da iste predlagatelj neće dodatno 

obrazlagati, već ukoliko bude potrebno da se samo provede rasprava po pojedinim točkama. 

 

Ad – 2 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojeni su: 

• ZAPISNIK SA 13. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA, 

• ZAPISNIK SA 14. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA, 

• ZAPISNIK SA 15. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA.  

 

Ad – 3 

Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Gospića za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

PREDŠKOLSKOM ODGOJU I OBRAZOVANJU GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 4 

Prijedlog Odluke o II izmjenama Programa javnih potreba u školstvu za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O II IZMJENAMA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

ŠKOLSTVU ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 5 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o planu rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O PLANU RASHODA ZA 

NABAVU PROIZVEDENE DUGOTRAJNE IMOVINE I DODATNA ULAGANJA NA NEFINANCIJSKOJ IMOVINI ZA 2018. 

GODINU 
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Ad – 6 

Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba zdravstvene zaštite i socijalne skrbi Grada 

Gospića za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

ZDRAVSTVENE ZAŠTITE I SOCIJALNE SKRBI GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 7 

Prijedlog Odluke o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Gospića za 2018. godinu  

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

KULTURI GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 8 

Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u sportu Grada Gospića za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

SPORTU GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 9 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018.  godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA 

GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018.  GODINU 

 

Ad – 10 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. 

godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 
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Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 11 

Prijedlog Odluke o III izmjenama i dopunama Programa radova kapitalnih ulaganja u objekte 

društvenih djelatnosti za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O III IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA 

RADOVA KAPITALNIH ULAGANJA U OBJEKTE DRUŠTVENIH DJELATNOSTI ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 12 

Prijedlog Odluke o izmjeni Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 13 

Prijedlog Odluke o izmjeni Programa utroška sredstava od prodaje kuća i stanova u državnom 

vlasništvu na području posebne državne skrbi za Grad Gospić za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

OD PRODAJE KUĆA I STANOVA U DRŽAVNOM VLASNIŠTVU NA PODRUČJU POSEBNE DRŽAVNE SKRBI ZA 

GRAD GOSPIĆ ZA 2018. GODINU 

 

Ad – 14 

Prijedlog Odluke o izmjeni Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Gospića za 2018. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U PROSTORU NA PODRUČJU GRADA 

GOSPIĆA ZA 2018. GODINU 
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Ad – 15 

Prijedlog III Izmjena i dopuna Proračuna Grada Gospića za 2018. godinu, prijedloga Odluke o IV 

izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Gospića za 2018. godinu i prijedlog III izmjene i 

dopune Plana razvojnih programa Grada Gospića za 2018. i Projekcije za 2019. i 2020. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Predsjednik vijeća g. Radošević upoznaje nazočene da je Odbor za proračun i financije dao pozitivno 

mišljenje na akte koji su predmet ove točke Dnevnoga reda. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojene su:  

• III IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU, 

• ODLUKA O IV IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA GOSPIĆA ZA 2018. GODINU, 

• III IZMJENE I DOPUNE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA GOSPIĆA ZA 2018. I PROJEKCIJE ZA 

2019. I 2020. GODINU 

 

Ad – 16 

Prijedlog Odluke  o zaduženju Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj:  SLAVEN STILINOVIĆ – obrazlažući predmetnu Odluku istaknuo je da se je Grad Gospić  

prijavio na natječaj Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja s projektom energetske obnove zgrade 

osnovne škole dr. F. Tuđmana u Ličkom Osiku za europska sredstva. Projektom se namjerava postići 

energetska ušteda kroz poboljšanje u arhitektonskom, elektrotehničkom i strojarskom segmentu same 

zgrade. Projekt, također, pridonosi i smanjenju zagađenja okoliša te uvodi obnovljive izvore energije. 

Vrijednost projekta je 5.172.000 kn, sredstvima EU financira se 2.122.000 kn, a ostatak sredstava u koje ulaze 

prihvatljivi i neprihvatljivi troškovi iznose 3.060.000 kn umanjena za sredstva projektne dokumentacije koja 

su već podmirena. Ukupna obveza Grada po ovom projektu iznosi 2.832.645 kn i upravo za taj iznos Grad se 

namjerava zadužiti kod Hrvatske banke za obnovu i razvitak. HBOR ima kreditnu liniju za energetsku 

učinkovitost, pokrenut je postupak izravnog pregovaranja i na temelji njihove indikativne ponude i otplatnog 

plana sačinjen je predmetni prijedlog Odluke. Nako donošenja predmetne Odluke zatražit će se potrebna 

suglasnost, a potom će uslijediti i samo potpisivanje ugovora. 

Što se tiče kreditnih zaduženja Grada u ovom trenutku Grad je zadužen po osnovu dva kredita od  

čega jedan kredit traje do 2026. godine, a drugi kredit istječe 31.12. 2019. godine. Ukupno zaduženje po ova 

dva kredita na godišnjoj razini je 889.000 kn što je daleko od zakonom dozvoljenog iznosa od 20%  od 

ukupnih izvornih prihoda na godišnjoj razini. 

 

Nakon navednog, jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O ZADUŽENJU GRADA  

GOSPIĆA 

 

Ad – 17 

Prijedlog  Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

PETAR KRMPOTIĆ – navodi da nema ptrebe da se točke Ad -17 i Ad – 18 dodatno obrazlažu jer će iste 

biti podržane. Smatra da su iste jako bitne i financijski predstavljaju velika financijska sredstva za Grad. 

Mišljenja je jedino da iste terminološki mogu ispasti nespretne iz razloga što se  odnose na 2019. godinu i 



8 
 

o njima se danas glasuje i čine sastavni dio proračuna za 2019. godinu koji nije na današnjem dnevnome 

redu. Hipotetski se pita što će se dogodit bude li kakvih amandmana  s kojima će se morati zadirati u 

predmetne Programe? Ističe da će se Programi podržati te da bi bilo neodgovrono zadirati u planirane 

projekte. 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojen je PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

ZA 2019. GODINU 

 

Ad – 18 

Prijedlog  Programa  građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojen je PROGRAM  GRAĐENJA  KOMUNALNE  INFRASTRUKTURE 

ZA 2019. GODINU 

 

Ad – 19 

Prijedlog  Odluke o određivanju vrijednosti boda komunalne naknade (B)  

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O ODREĐIVANJU VRIJEDNOSTI BODA 

KOMUNALNE NAKNADE (B)  

 

Ad – 20 

Prijedlog  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

NERAZVRSTANIM CESTAMA 

 

Ad – 21 

Prijedlog  Odluke o dodjeli gradskih prostora na korištenje udrugama 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O DODJELI GRADSKIH PROSTORA NA 

KORIŠTENJE UDRUGAMA 
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Ad – 22 

Prijedlog  Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata s područja Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj:  IVANA KALEB ASIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojen je PRAVILNIK O STIPENDIRANJU UČENIKA I STUDENATA S 

PODRUČJA GRADA GOSPIĆA 

 

Ad – 23 

Prijedlog  Odluke o osnivanju prava služnosti 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
Izvjestitelj:  JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova “za” usvojena je ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI 

 

Ad – 24 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. do 30. rujna i od 01. do 31. 

listopada 2018. godine i donošenje Zaključaka o primanju na znanje Izvješća; 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj:  KRISTINA PRŠA- podnoseći predmetna Izvješća istaknuula je da su sredstva iz  

proračunske zalihe u razdoblju od 01.09.-30.09.2018. godine utrošena kako slijedi: Gospićko-senjskoj 

biskupiji - 5.000,00 kn za sufinanciranje troškova obilježavanja Dana hrvatskih mučenika na Udbini;   T.L. - 

1.000,00 kn za sufinanciranje troškova sudjelovanja na Eurochild konferenciji 2018. u Opatiji; Udruzi za 

zaštitu životinja Animallika - 10.481,54 kn za podmirenje veterinarskih usluga liječenja životinja. Ukupno u 

rujnu 2018. godine utrošeno je  16.481,54  kn          

Nadalje je istaknula da su sredstva iz proračunske zalihe u razdoblju od 01.10.-31.10.2018. godine 

utrošena  kako slijedi: D. S. - 1.990,00 kn za podmirenje troškova sudjelovanja na državnom natjecanju iz Lego 

mindstorm robotike; Udruzi za razvoj kreativnih radionica i kvalitete življenja osoba s  invaliditetom  RH - 

4.000,00 kn za kupnju 20 humanitarnih paketa;  K. M. - 1.617,59 kn za podmirenje dugovanja za električnu 

energiju i vodu; Poljoprivrednom gospodarstvu Sekundar d.o.o., peradarskoj farmi "Lički Novi" -  10.000,00 kn 

za sufinanciranje nabavke novog jata koka nesilica; Župi sv. Ivana Pavla II., Donji Lapac - 3.000,00 kn za 

sufinanciranje troškova redovne djelatnosti; L.P. - 2.000,00 kn za podmirenje osnovnih životnih potreba;                                                                                                   

S. J. - 4.998,37 kn za podmirenje troškova štete na obiteljskoj kući nastale uslijed zapaljenja drvnog 

dvostrešnog krovišta; Sveučilištu u Zadru, Odjelu za nastavničke studije u Gospiću - 10.000,00 kn za 

sufinanciranje troškova grafičke pripreme i tiskanja Monografije povodom 100. obljetnice učiteljskog poziva u 

Gospiću. Ukupno u listopadu 2018. godine utrošeno je  37.605,96  kn.          

 

PETAR RADOŠEVIĆ – pitao je da li je Ured državne revizije dao kakvo mišljenje vezano za utrošak 

sredstava proračunske zalihe? 

KRISTINA PRŠA -    odgovara da je ovaj tjedna bila Državna revizija koja je dala svoj nacrt izvješća na 

koje se je Grad morao očitovati. Očitovanje Grada je poslano i sad se čeka konačno izvješće revizije koje će 

potom biti javno objavljeno na službenim stranicama Grada Gospića. Predmet revizijskog nalaza bile su sve 

tekuće donacije,  donacije udrugama, turističkoj i sportskoj zajednici te proračunska zaliha.                                                                                                                                  
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 Nakon što je pročitano predmetno Izvješće doneseni su ZAKLJUČCI O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA  O 

KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE ZA RAZDOBLJE OD 01. DO 30. RUJNA I OD 01. DO 31. LISTOPADA 

2018. GODINE  o kojima nije glasovano. 

 

 

KLASA: 023-01/18-01/21 

URBROJ: 2125/01-01-18-03 

Gospić,  29. studenog 2018. godine  

 

 

Sjednica završila sa radom u 16.30.  sati. 

 

 

          ZAPISNIČAR                                                                                                 PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA           

     Mandica Ratković, v.r.                                  GRADA GOSPIĆA 

                                                                            Petar Radošević, v.r. 
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